
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie zdravotníctva a sociálnych vecí,  

zo dňa 4.12.2023 v zasadačke MsÚ vo Fiľakove. 

 

Prítomní :   5 

Neprítomní – ospravedlnení: 0 

Neprítomný – neospravedlnený: 1 
 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Spoločné zasadnutie mestských komisií k návrhu PRM na rok 2024  

3. Samostatné zasadnutie komisie k pripomienkovaniu materiálov 

4. Rôzne 

5. Záver 
 

K bodu č.1, 2 a 3 :  

Zasadnutie komisie otvoril a členov všetkých komisií privítal primátor mesta 

Mgr. Attila Agócs, PhD. a stručne ich oboznámil s vyhliadkami na naplnenie 

príjmovej časti PRM na rok 2024, možnými obmedzeniami pri rozpočtovaní 

ostatných príspevkových organizácií a plánmi pri rozvojových investíciách cez 

schválené projekty. Prednostka MsÚ PhDR. Andrea Mágyelová predniesla 

a vysvetlila návrh rozpočtu v jednotlivých kapitolách. Členovia komisie mali 

možnosť preštudovať si všetky materiály vopred a do spoločnej diskusie k návrhu 

PRM nemali žiadne pripomienky a návrhy. Po samostatnom zasadnutí len našej 

komisie sa vyjadrili len k otázke vybudovania prístreška pred Domom smútku 

v cintoríne, aby sa v prípade uvoľnenia nejakých prostriedkov počítalo aspoň 

s prípravou projektu na túto už niekoľko krát navrhovanú investíciu.  

 

Uznesenie č.10/2023: Komisia odporúča predložený návrh PRM na rok 2024 

prijať v predloženom znení. 

Hlasovanie:                za:  5             proti:   0             zdržal sa:   0 
 

K bodu č.4: 

Členovia komisie si potom v počas oddeleného zasadnutia zhrnuli niekoľko 

pripomienok – návrhov vedeniu mesta a príspevkovým organizáciám, podľa 

reálnych možností v budúcom roku. 

Hradné múzeum ako správca  historickej budovy Vigada, by mohlo s mestom 

vypracovať projekt na rekonštrukciu zvyšnej časti budovy, kde sídli knižnica a aj 

klub dôchodcov. Priestory pre KD boli síce vymaľované, ale steny sú znova 

zatečené, lebo je deravá strecha  na budove. Okná sú v havarijnom stave a 

vykurovanie miestností sa nedá regulovať. Kompletnú rekonštrukciu potrebuje aj  

dvor. a exteriéru budovy Vigada a sledovať výzvy na rekonštrukcie historických 

budov, aby sa to mohlo v najbližších rokoch zrealizovať. 



Členovia komisie tiež navrhujú, aby sa na opravu plotu v areáli n.o. Nezábudka 

zrealizovala Dobrovoľná brigáda pre verejnosť, do ktorej sa všetci zapojíme 

a prípadný materiál na opravu plota (pletivo, stĺpy) zohnať aj cez sponzorov 

a firmy v meste. 

K ďalším vopred zaslaným materiálom, ktoré si mali možnosť preštudovať, 

nemali členovia žiadne návrhy, keďže nový návrh PRM vychádza už 

s aplikovaním uvedených návrhov VZN Mesta.  
- Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Fiľakovo č. 9/2023 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Fiľakovo 

- Zásady hospodárenia s majetkom mesta Fiľakovo 
- Všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 7/2023 
- Všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 6/2023 o ochrane 

ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
- Všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 8/2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 4/2018 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady 

- Všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 11/2023 o dani z 
nehnuteľností 

Ďalšie zasadnutie komisie je predbežne naplánované na 17.januára o 14.30, kde 

prebehne vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2023 a návrh plánu práce na rok 

2024. 
 

K bodu č.5: 

Keďže členovia komisie nemali žiadne ďalšie návrhy do zápisnice, predsedkyňa 

poďakovala všetkým za účasť, popriala všetkým pekné sviatky a zasadnutie 

komisie ukončila. 

 

Vo Fiľakove, 7.12.2023    

 

 

  

Iveta Cíferová,                                                       Mgr. Teréz Zupko, v.r. 

tajomníčka komisie                                               predsedkyňa  komisie 

 

 

 


